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Eskişehir Festival 'le coştu 
► 4. Uluslararası Eskişehir Festivali, Anadolu Üniversitesi Spor ► Festival:. dört yıldı~_sanatseverleri müzik, tiyatro, sinema ve 

Salonu'nda düzenlenen törenle sanatseverlere 'merhaba' dans dunyasının onde gelen sanatçılarıyla buluşturmaya 
dedi. Açılış konserinde Şef Howard Griffıths yönetimindeki devam ederken çoçukları da unutmadı. Festival etkinlikleri 
Zürih Oda Orkestrası, 'Türk İkizleri' olarak bilinen Ferhan kapsamında çocukların seyirci ve izleyici olarak katılabile-
ve Ferzan Önder kardeşler ile sahneyi paylaştı. cekleri resim, heykel, ses ve hareket atelyeleri bulunuyor. 

Ferhan ve 
Ferzan 
Önder 

kardeşler 
Açılış 

konserindeki 
perfor

manslarıyla 
izleyicileri 

büyülediler 

Öğrenci yemekhanesi açıldı 
Anadolu Üniversitesi öğrenci yemekhanesi 

14 Ekim Çarşamba günü açılıyor. Yaz döne
minde tadilat geçiren yemekhaneden hergün 
yaklaşık 2 bin 500 öğrenci faydalanıyor. 

---~-- Birant YILDIZ 
az sezonunda tadilattan ge
çen öğrenci yemekhanesi 
yeni çehresiyle 14 Ekim 

Çarşamba günü öğrencilerin hiz
metine girecek. Yaklaşık 2 bin 
500 üniversite öğrencisinin ya
rarlanmasının beklendiği yemek
hanenin yemek ucretleri de Üni
versıtesı Fon Saymanı ığı tarafın
dan yeniden düzenlendi. 

Eski dönemlerde olduğu gibi 
22 günlük periyodlar halinde sa
tılc1cak yemek kartlarının fiyatı 
'3.740.000 TL. olacak. 

11 :30-13 :30 saatleri arasında 
öğrencilere üç çeşit yemek veri
lecek öğrenci yemekhanesinden 
Mustafa Kemal ilköğretim Oku
lu'nda öğrenim gören 268 öğren
ci de saat 12:40 13:30 arasında 
faydalanıyor. Yemekhane yetk
ililerinin verdiği bilgiye göre En
gelliler Entegre Yüksekokulu, 
Özel Çağdaş I isesi ve İÇEM' e de 
her öğlen yemek servisi de 
yapılıyor. Söyleyensoy, öğrenci 
yemekhanesinden en kaliteli hiz
metin verilmesi için çalıştıklarını 
da sözlerine ekledi. 

Oğuzhan MACİT 
luslararası Eskişehir Festivali, 
1 O Ekim 1998 Cumartesi ak
şamı Anadolu Üniversitesi 
Spor Salonu'nda düzenlenen 

görkemli bir törenle izleyicisiyle bu
luştu. Sanatseverlerin yoğun ilgisinin 
olduğu festivalin açılış konuşmasını 
Zeytinoğlu Kültür ve Araştırma Vakfı 
Başkanı Yavuz Zeytinoğlu yaptı. 
Zeytinoğlu, birinci festivali yapmaya 
başladığımızda kimse bu festivalin 
dördüncüsünü kutlayacağımıza ihti
mal vermemişti; ama bugün festivalin 
dördüncüsünü kutluyoruz" dedi. 
Anadolu Üniversitesi olmasaydı bu 
festivali yapamayacaklarını belirten 
Zeytinoğlu, Anadolu Üniversitesi'nin 
her geçen gün geliştirdiği olanaklar 
sayesinde Eskişehir'e kültür ve sanat 
kenti diyebildiklerine dikkat çekti. 
Zeytinoğlu'nun konuşmasından sonra 

Genç Pazar 
açılıyor 

Birant YILDIZ 

Eski eşya toplama kam
panyası "Genç Pazar" 
için Rektörlüğün altında 

Akademik Kulüp'ün karşısın
da yer sağlandı. Geniş bir ala
na kurulacak mağazanın açı
l ışı için çalışmalar devam edi
yor. Mühendislik-Mimarlık 
Fakültesi öğrencilerinin geçen 
yıl ders gördüğü mekand.ı 
hizmet verecek mağazad..ı ilk 
satışların 3-6 Kasını ta·ih,eri 
arasında yapılması planlc1nı
yor. Daha önce gazC'temizde 
çıkan haberin ele etki~iyle 
kampanyaya ilginin arttığını 
söyleyen Genç Pazar organı
zasyonu gönüllü üyesi Prof. 
Dr. Güneş Berberoğlu, ikinci 
el ~atış mağazasının öğrenciye 

sürekli hizmet vereceğini söy
ledi. Bu hizmetin uzun ömür
lü · olabilmesi için öğrenciler, 
öğretim elemanları ve diğer 
personelin yardımlarının da 
devam etmesi gerektiğini vur
gulayan Berberoğlu, elde edi
len gelirin ihtiyacı olan öğren
cilere yardım olarak geri dö
neceğini ifade etti Kullanılmış 
her türlü ev ve giyim eşyası
nın magazada satılabileceğini 
belirten Prof Dr. Bcrberoğlu, 
mağazanın açılabilmesi için 
yeterli malzemenin toplandı
ğını kaydetti. Gi.ıneş Berbe
roğlu, isteyen öğrencilerin ge
reksinim duydukları eşyaları 
Genç Pazar'dan çok ucuza 
satın alabileceklerini sözlerine 
ekledi. 

sahneye çıkan Şef Howard Griffiths 
yönetimindeki Zürih Oda Orkestrası, 
Hande! ve Mozart'tan eserler sundu. 
Konserde Servet Acim'in 4. Uluslara
rası Eskişehir Festivali için bestelediği 
Mustafa Kemal Atatürk ve Türk beşle
rine adadığı Cumhuriyet Üvertürü de 
ilk defa seslendirildi. 

Açılış konserine solist olarak katılan 
Ferhan ve Ferzan Önder kardeşler fes
tivale katılmaktan büyük mutluluk 
duyduklarını Eskişehir ve Anadolu 
Üniversitesi'ni çok sevdiklerini söyle
di. 

Festival kapsamında gerçekleştirilen 
çocuk etkinlikleri ile Eskişehir Festiva
li, dünyada çocuklara yer veren ilk 
Festival olma özelliğini taşıyor. Festi
valde çocukların hem katılımcı hem
de izleyici olarak katılabilecekleri re
sim, heykel, ses ve heykel atelyeleri 
bulunuyor. 

Üniversitemiz şans 
dağıtıyor 

Sayfa 3'de 

40'Iar sokağı 

Sayfa 4'de 

Bill Bruford grubu 
büyüledi 

Sayfa S'de 

Tura hakem engeli 

Sayfa 7'de 

Cumhuriyete hizmet 
üniversitelerin görevidir 

Sayfa 8'de 



4. Uluslararası Eskişehir Festivali ile ilgili olarak öğrencilerin görüşlerini aldık 
•• 
ğrenci ne diyor? 

İİBF 
İktisat Bölümü -2 
Hangi etkinlikler var ya da yok 

bilemiyorum. Ancak gitmek isti
yorum. Geçen yıl birkaç konsere 
gitmiştim. Broşürleri inceleye
medim. Çünkü bir şekilde nere
den, nasıl bilgi alacağımı ya da 
broşürlere nasıl ulaşacağımı bil
miyorum. Zaten broşürler okul
lara gönderilmedi. Tanıtım za

manında yapılmadığı için çoğu insanın da bence faz
la bilgisi yoktur. Böyle bir festivalin Eskişehir'de olma
sı çok güzel. Eskişehir öğrenci kenti olduğu için bu tip 
etkin liklerin daha fazla olması gerekir. 

Umut Yayla 
iiBF 
İşletme Bölümü-3 
Eğer arkadaşlarımızla ayar

layabilirsek gitmeyi düşünüyo
ruz. Bu yıl 3. sınıfta olmama 
rağmen Eskişehir'i yeni keşfet
tiğim için önceden nasıldı şimdi 
nasıl bilemiyorum. Fiyatlar öğ
renci için son derece uygun. 
İçeriği hakkında pek fazla birşey 
söyleyemeyeceğim, çünkü 

yeterli tanıtım olmadı. Ancak şunu söyleyebilirim ki 
pek reklam olmadığına göre içeriği iyi değil. 

Erdem Hak 
İİBF 
İşletme Bölümü-3 
Üniversitemiz böyle etkinlikle-

ri düzenleyen nadir üniversite
lerden biri. Festival, Eskişehir 
açısından çok önemli bir geliş
me. Yakında film festivali de ge
liyor ve sinema ile dopdolu gü
zel günler başlıyor . 

Festival bilet fiyatları öğrenci 
açısından biraz pahalı. Bence en 

büyük sorun biletlerin kısa sürede tükenmiş olması. 
Hangi etkinlik için gitsem bilet ya bitmiş oluyor ya da 
el altından yüksek fiyata almak zorunda kalıyoruz. Bu 
yıl etkinliklerde büyük bir çeşitlenme var. 

Elif Kınalı 

Ozan Karataş 

Eğitim Fakültesi 
Almanca Öğretmenliği-4 
Festival Eskişehir'in gelişimi 

açısından çok önemli. Bilet fi
yatlarının geçen yıla oranla bi
raz yüksek olması öğrenci açı
sından problem yaratıyor. Eski
şehir öğrenci kenti olması açı
sından böyle bir etkinliğin olma
sı bizler için bulunmaz bir fırsat. 

İİBF 
İşletme Bölümü-3 
Genelde eksikliklerin dile ge

tirilmesi gerektiğini düşünerek 
öğrenci bilet fiyatlarını yüksek 
buluyorum. Bu durum çoğu et
kinliğe katılmamızı engelliyor. 
Birçok etkinlik beğendik ancak 
ekonomik durumumuzun yeter
siz olması nedeniyle henüz bilet 
alamadık. 

İçerik olarak tiyatroların belirsiz olması sorun oluştu
ruyor. Biletlerin kısa sürede tükenmesi de ayrıca bir 

problem oluşturdu. Eskişehir'de güzel etkinlikler dü
zenleniyor ancak öğrencilerin yoğun katılımının sağ
lanması için bilet fiyatlarına dikkat edilmesini diliyo
rum. 

Eylem Ünsal 

İsmail Barlin 

Murat İrez 

Fen Fakültesi 
İstatistik-4 
Birçok sponsor olmasına karşın 

etkinlikler az, fiyatlar yüksek, ti
yatrolar biraz daha fazla olabilir
di. Ben tiyatroyu çok seven birisi 
olarak bu tür etkinliklerin sadece 
festival kapsamında gerçekleşti
rilmesini istemiyorum. Festival 
dışında da sanatsal etkinliklerin 
devam etmesini istiyorum. 

Hukuk Fakültesi 
3. sınıf 
Fazla bir bilgim yok. Elime 

kesin birşey ulaşmadı. Bir sanat 
festivalinin Eskişehir'de düzen
lenmesi çok güzel birşey. Bunu 
öğrenci olarak destekliyorum. 
Broşür veya herhangi bir tanıtım 
ilanı geçmedi elime. Broşür 
elime geçmediği için geçen yıl
lara göre nasıl bilemiyorum. 

Mimarlık ve Mühendislik Fak 
Mimarlık-2 
Eskişehir'de bir kültür-sanat 

festivalinin olması çok güzel. 
Biz öğrenciler derslerden arta 
kalan zamanımızda ne 
yapacağımızı düşünürken böyle 
bir festival kısa bir süre için bile 
olsa bu ihtiyacımızı gidermem
ize yardımcı olacak. Buraya 
kadar her şey çok güzel. Ancak 

biletlerin az olması sorun oluşturuyor. İstediğimiz gös
teriye bilet bulamıyoruz. Bir de tanıtım daha önceden 
yapılmış olsa idi kendimize ona göre program yapa
bilir ve daha çok etkinliğe katılma olanağı bulabilirdik. 

Evrim Sunal 
MimarlıK-Mühendislik Fak 
Mimarlık Bölümü 
Eskişehir'de festivilin olması 

çok güzel. Ancak biletlerin 
pahalı olması bizleri üzüyor. 
Ayrıca bu yıl organizasyonun 
biraz sönük olduğunu düşünüy
orum. Festival öncesinde daha 
iyi tanıtım yapılabilirdi ve 
insanların çok daha fazla ilgisi 

çekilebilirdi. Daha fazla tiyatro gösterisi olsaydı daha 
iyi olurdu. 

Emel Yurtsever 
Fen Faki.iltesi 
Kimya Böl0mi.i-4 
Tiyatro etkinliklerinin daha 

çok olmasını isterdim fiyatlar 
son derece uygun. Geçen yıllar
da içerik daha kapsamlıydı bu 
yıl programı elime aldığımda 
biraz hayal kırıklığına uğradım. 
Özellikle yaylı çalgılar üzerine 
etkinlikler daha fazla olabilirdi. 
Ayrıca program çok geç hazır-

landı ve daha ıyı tanıtım 
yapılabilirdi. Bu yıl 4. sü yapıldığı için bu dönemlerde 
düzenleneceğini tahmin ediyordum. Ama çoğu insan 
bundan haberdar olmayabilir. 

Adil Uçar 
İletişim Bilimleri Fakı.iltesi 
Basım Yayımcılık 
Bölümü-4 
Festivalin Eskişehir için çok 

büyük bir önemi var. Hepimizin 
bildiği gibi Eskişehir'de iki tane 
üniversite var. Bu iki üniversite
nin oluşturduğu müthiş bir 
gençlik potansiyeli var. Festival 
tam bu potansiyel üzerine ku

rulmuş bir yapı. Öğrencilerin bu yapıyı tamamlaması 
gerekir. Öğrencilerin festivale ne kadar ilgi gösterdiği
ni bilmiyorum. Ancak geçen senelerde gözlem l ediğim 
kadarıyla yoğun bir ilgi vardı. 

Ben de bazı gösterilere gittim. Teknik açıdan gerçek
ten güzel düzenleniyor. Pek fazla eksik göremiyorum. 
Bu yıl da ilginin yüksek olacağını umuyorum. Çünkü 
biraz önce de söylediğim gibi Eskişehir'de gençlik po
tansiyeli çok fazla, üstelik bilinçli bir gençlik. Bu açı
dan Eskişehir'de böyle bir festival anlayışının yerleşti
rilmeye çalışılması çok olumlu bir gelişme. 

İlerleyen günlerde Sinema Günleri var. Hemen festi
valin ardından başlayacak. Yani zamanla bunların sa
yısı artacak ve gençlerin etkinlikleri, dünyadan haber 
almaları, sanattan zevk almaları durumları da arka ar
kaya oturacaktır. Mantıksal anlamda böyle bir festiva
lin Eskişehir'de olması iyidir. İnsanların eksikliklere 
fazla bakmaması gerekir. 

Ercan Yalçın 
BESYO-4 

Bilet fiyatları bu yıl çok arttı. 
Genellikle festivale katılan bir 
öğrenciyim. Geçen yıl bilet fi
yatları uygun olduğu için daha 
çok katılabiliyordum. Bu yıl ise 
fiyatların yüksek olması nedeni 
ile daha az gösteriye katılabile
ceğim. Sadece üç tane etkinliğe 
bilet alabildim . Aralarından se

çim yapmak zorunda kaldım. 
Ayrıca katılan sanatçıları çok beğendim. Örneğin; 

Blues ustası Studbaker John ve Bili Bruford gibi dün
yaca ünlü bu sanatçıların Eskişehir'e gelmesi çok iyi. 
Asıl dikkatimi çeken bu yıl Blues'un ağırlıklı olarak 
festivalde yeralması idi. Çocuk etkinliklerinin büyükler 
için de uygulanmasını ve bizim için de atelye açılma
sı ve bizim de orada gidip çalışmamız iyi olur. 
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Universitemiz şans dağıtıyor 
Milli Piyango İdaresi 19 Ekim tarihli biletini 40. 

yılını kutlayan Anadolu Üniversitesi'ne ayırdı. 
1 O Ekim 1998 tarinde satışa sunulan biletin 

büyük ikramiyesi 125 milyar TL. olarak belirlendi. 
Anadolu Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Engin Ataç'ın 

Milli Piyango idaresi Genel Müdürlüğü nezdinde 
yaptığı girişimler sonucunda iki milyon adet basılan 
19 Ekim çekiliş bileti, yurt çapında satışa sunuldu. Ön 
yüzünde Anadolu Üniversitesi Yunusemre 
Kampüsü'nün kuşbakışı görüntüsü ve bu görüntünün 
sağ alt köşesinde 40. Yıl amblemi bulunuyor. 

Pino kampuste 
► Eskişehir'de beş şubesi bulunan "Pino", altıncı şubesi

r:!i Yunus Emre Kampusü'ne açtı. Açılışı, Anadolu 
Universitesi Rektörü Prof. Dr. Engin Ataç yaptı. 

Birant YILDIZ 

Pino Fast Food lokanta_lar zinciri, 
bır şube de Anadolu Universitesi 
Yunusemre Kampusü'ne açtı. 9 

Ekim Çarşamba günü saat 12:00'de 
Anadolu Universitesi Rektörü Prof Dr. 
Engin Ataç tarafından yapılan açılışa 
kalabalık bir öğrenci topluluğu katıldı. 
Mühendislik-Mimarlık Fakültesi'nin 
yanındaki Eski Memur Lokali'nin yeri
ne açılan Pino Fast-Food Restaurant'ı, 
hafta içi ve cumartesi günleri 1 0:30-
20:00 saatleri arası açık olacak. Eskişe
hir'e 20 yıldır hizmet verdiklerini söy
leyen Pino Gıda Yönetim Kurulu Baş-

kanı Fuat Gürcüoğlu, önce hizmet il
kesini benimsediklerini, kazancı her 
zaman ikinci planda tuttuklarını ifade 
etti. Yunusemre Kampusü'nde açılan 
lokantalarının 6. şubeleri olduğunu 
belirten Gürc~oğlu, diğer şubelerinden 
farklı olarak Universite'deki şubelerin
de özel bir açık büfe salad bar olacağı
nı aktardı. 

200 oturma kapasiteli olarak düşü
nülen restaurantın fiyatlarının ve kali
tesinin diğer şubelerle aynı olacağını 
dile getiren Fuat Gürcüoğlu, amaçları
nın üniversite öğrencilerine hizmet et
mek olduğunu sözlerine ekledi. 

t cafe 
ıyor 

Öğrencilerin boş zamanlarını geçireceği İnternet 
Cafe meraklıları ile dolacak 

ANADOLU Üniversitesi, çağımız ı_n en büyük buluş
larından birisi olarak görülen " lnternet" i öğren
cileriyle buluşturuyor. "İnternet Cafe" adıyla önü
müzdeki gün lerde hizmete girecek olan bina, kü
tüphanenin arka tarafında bulunuyor. 22 PC ve 14 
Apple Macintosh bilgisayarla faaliyete başlayacak 
olan lnternet Cafe, öğrencilerin boş zamanlarında 
dünyaya açılabilecekleri bir pencere olarak düşü
nülüyor. Konuyla ilgili görüşlerini aldığımız Enfor
matik Bölüm Başkanı Prof.Dr. Yaşar Hoşcan, bilgi
sayar altyapı sisteminin hazırlanmasının beklendi
ğini, daha sonra İnternet Cafe'nin açılacağını söy
ledi. Rektörlük, Bilgi işlem Merkezi ve Enformatik 
Bölümü'nü_n ortak çabalarıyla gerçekleştirilen pro
·enin Bilgi işlem Merkezi'ndeki bilgisayarların kal
dırılmasıyla ortaya çıkan açıktan dolayı hayata 
geçiri ldiğini ifade eden Hoşcan, "internet çağdaş 
yaşamın olmazsa olmaz koşuludur" dedi. 

AÖF' de kayıtlar sona erdi 
► Anadolu Üniversitesi' nin uzaktan 

~ğitim sistemi uygulayan Açıköğretim 
iktisat ve işletme Fakülteleri'ne 
yerleştirilen ve 28 Eylül'de kayıtları 
başlayan öğrencilerin kayıtları 
sona erdi. 

Anadolu Üniv~_r;ite~i'nin _u1akta_n eğitım sistemı uy-
gulayan Açıkogretım, lktısat ve işletme Fakültelerin

de 28 Eylül tarihınde başlayan kayıtlar 11 Ekim 1998 
tarihindP sona ereli. 1998-1999 öğretim yılında, geçmi 
yıllara oranla bu yıl, Açıköğretim Fakültesi'nin daha 
çok tercih edildigi bildirildi. 

Mühendislik 
Mimarlık taşınıyor 
ANADOLU Üniversitesi İki Eylül 

Kampusündeki fakülte binala
rının tamamlanmasıyla birlik
te, Mimarlık-Mühendislik Fa
kültesi'nde süren taşınma ça
lışmaları da hızlandı. Açılışını 
Cumhurbaşkanı Süleyman De
mirel'in yaptığı binalara taşın
ma işlemlerinin bir kısmı ta
manlandı. Çevre, Seramik, 
Elektrik-Elektronik ve Kimya 
Mühendisliği bölümleri İki Ey
lül Kampüsü'ndeki yeni yerle
rine geçerken, Mimarlık Bölü
mü'nün 1998-99 öğretim yılı
nın bahar döneminde taşınma
sı planlanıyor. 
İki Eylül Kampusü'nde toplam 
45 bin metrekarelik kapalı ala
na sahip olacak olan fakülte
nin yeni açılan İnşaat Mühen
disliği Bölümü'ne de önümüz
deki öğretim yılında ilk kez öğ
renci alınması planlanıyor . 

Öğretmen 
adaylarına 
pedagoji eğitimi 
EĞİTİM Fakültesi ilköğretim Öğ

retmenliği Sertifikası Progra
mı'na kayıt yaptıran öğrenciler 
12 Ekim Pazartesi günü 
18:00'de derslere başladılar. 
Eğitim Fakültesi dersliklerinde 
yürütülen programa Eğitim Fa
kültelerinin Sınıf Öğretmenliği 
dışındaki tüm programlardan 
mezunlar ile Edebiyat, Fen ve 
Fen- Edebiyat Fakülteleri'nin 
Türk Dili ve Edebiyatı, Tarih, 
Sosyoloji, Coğrafya, Türkçe, 
Matematik, Fizik, Kimya ve Bi
yoloji bölümlerinden mezun 
olan ya da 3. ve 4. sınıfa devam 
eden öğrenciler katılılabiliyorlar. 
Adaylarının öğretim uygulaması 
çalışmaları ise ikinci yarıyılda, 
Eğitim Fakültesi Dekanlığı'nca 
Eskişehir'de belirlenen ilköğre
tim okullarında yapılacak. 

Üniversitelerim iz 
ve Gençlik paneli 
CUMHURİYETİN Kuruluşunun 

75. Yılı Programı çerçevesinde 
Eski_şehir Valiliği ve Osmanga
zi Universitesi tarafından dü
zenlenen "Cumhuriyet'in 75. 
Yılında Üniversitelerimiz ve 
Üniversite Gençliği"konulu 
panele Anadolu Üniversitesi' 
nin iki öğretim üyesi de konuş
macı olarak katılıyor. 
16 Ekim Cuma günü saat 
1 0.00'da düzenlenecek pane
le Anadolu Üniversitesi Edebi
yat Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
ihsan Güneş, "Üniversite 
Gençliği ve Cumhuriyet'e Ay
kırı Düşünceler"; Engelliler 
Araştırma Merkezi Müdürü 
Doç. Dr. Gönül Kırcaali ise 
"Günümüzde Üniversite 
Gençliğinden Toplumun ve 
Öğretim Elemanlarının Bek
lentileri" konularında konuş
malar yapacaklar. 



40 yı I önce faaliyete geçe 

' 
► Sıcaksulardaki, 40 

ayakkabı tamircisinin 
buluştuğu sokak 40. 
yılında ... 

► Esnaf, öğrenciler için 
"tamirden çok fotoğraf 
çekmeye geliyorlar" 
diyor. 

Deniz ARKAN 

H 
amamyolu'nun girişinden so
la dönünce, iki paralel sokak
ta bulunan ve Sıcaksular 

olarak bilinen 40 ayakkabı tamir 
atölyesi karşımıza çıkar. Kuruldu
ğu] 958 yılından bu güne kadar bü
yükşehrin değişimini en az yaşayan 
kesimidir. Önceleri kendi yaptıkları 
tahta barakalarda çalışan ustalar, 
1960'ta belediyenin yaptırdığı oda
larda zanaatlarını sürdürüyorlar. 

Dükkanlar için belediyeye iki mil
yon işgaliye bedeli ödeyen ustalar, 
yazın sıcaktan kışın ise soğuktan 
dertliler. Hemen yanı başlarındaki 
modern binaların aksine ayakla işle
yen "Singer11 dikiş makinalarıyla za
mana direnen ustalar, en yeni spor 
ayakkabılarını da tamir ettiklerini 
söyleyip, bizi şaşırtıyorlar. Küçük 
esnafın ve el emeğinin teknoloji 
karşısında tutunamadığı günümüz
de, kendilerini 'llık Su Sokağı' 
olarak tanımlayan esnaflar işlerin
den memnun. 

Necati Sezgin, sokağın en eskisi. 
1958'de kendi yaptığı tahta bara
kayla mesleğe başlamış. Sokakta ya
şadığı bunca yıldan sonra dükkanı
nı kaybetmekten korkuyor. "Görün
tüyü bozuyoruz diye Büyükşehir 
Belediyesi bizi buradan çıkarmak 
istiyor11 eliyor Sezgin. Öğrencilerin 
çok sık geldiğini söylüyor ve ekli
yor: "Ayakkabılarını tamirden çok 
fotoğraf çekmeye geliyorlar. 11 Yine 
de öğrenciler onlar için çok önem
li çünkü okullar tatil olunca esnaf 
kendi deyimiyle "sinek avlıyor11 • 
Ayakkabının dışında çanta, cüz

dan gibi pekçok deri ürününü ta
rıir ediyor. Dükkanında ayakları 
ısıtmayı bekleyen boy boy, renk 
renk keçeler asılı. Küçücük dük
kanda boş yer yok. Ayakkabı tami
rinde kullanılan gereçler, tamir 
edilmeyi bekleyen ayakkabılar, 
bağcıklar, tutkallar ... Baş köşede 
ise, yılların tüm yorgunluğunu 
üzerinde taşıyan emektar Singer 
dikiş makinası. Necati Usta maki
nası için "Bizden eski 11 diyor. 

KİRALIK EV 
İş ve İşçi Bulma Kurumu 

karşısında 
(Bilhan Kartal: 2555) 

Necati Sezgin Usta; 11Ara sıra 
turistler gelir. Oralarda ayakkabı 
tamiri yeni ayakkabı fiyatına ... " diye
rek, geçenlerde gelen Belçikalı turis
tin ayakkabısına nasıl pençe yap
tığını anlatıyor. 

llık Su Sokağı'nın en eski sakini 
kendi yaşamı gibi tamamlıyor söz
lerini "Hayat değişmez, devam 
eder11

• 

EV ARKADAŞ! 
Bayan öğrenci ev arka

daşı arıyor 
(Nuriye Sönmez: Eğitim 

Fakültesi Fransızca Öğret
menliği 4. sınıf) 

►sıcaksular' daki ayakkabı 
tamircileri zamana 
direniyor. Onlar için 
ayakkabının eski ya da 
yeni model olması farket
miyor. 40 yıldır küçücük 
dükkanlarında 

SATILIKORG 

iden 
edaha 
kala

rlar. 

Ken 

Büyükşehir 

olmak 
YENİ bir öğrenim yılına girdiğimiz şu günlerde, ken

timiz 4. Uluslararası Eskişehir Festivali'ne evsahip
liği yapıyor. Etkinliklerin büyük çoğunluğunun üni
versitemizde gerçekleşeceği festival, okulumuz için 
olduğu kadar Eskişehir'in tanıtımında da büyük rol 
oynuyor. 

Artık ilçelere bile yüksekokul ve fakültelerin açıldı
ğı günümüzde, Eskişehir'in Büyükşehir kimliği ka
zanmasında, sadece üniversiteler kenti olması yet
miyor. Kentin sosyal yaşamının da bu paralelde ge
lişmesinin gerekli olduğunu görüyorum. 

Uluslararası Eskişehir Festivali bu anlamda büyük 
bir boşluğu dolduruyor. Hem uluslararası niteliğiy
le hem de Türkiye çapında başarılı sanatçıların ka
tılımıyla gerçekleşen festival, ulusal basında her ge
çen yıl daha fazla yer buluyor. 

Festivali izleyen günlerde Sinema Günleri'ne mer
haba diyeceğiz. Ekim ayı kültürel etkinlikler açısın
dan oldukça yoğun. Ancak Eskişehir henüz sürekli 
bir senfoni orkestrası ve Devlet Tiyatrosu'na sahip 
değil. Ekim ayının bu güzel yoğunluğununu tüm 
seneye yayılması gerektiği kanaatindeyin. 

Yedi sinema salonu bulunan kentimizde iki de ti
yatro grubu var. Tiyatro grupları küçük de olsalar 
oldukça güzel oyunlar sergiliyorlar. Örneğin, ge
çen sezon "Eskişehir Tiyatora Kumpanyası 11 tarafın
dan oynanan "Kamyon" adlı oyun belleklerimizde 
çok güzel tadlar bırakmıştı. Gerek içerik, gerekse 
biçim olarak sanatsal bir yeterliliğe ulaştığını gör
düğümüz 11 Kamyon" gibi oyunların sürekli olması
nı yerel tiyatro gruplarımızdan bekliyoruz. Sinema 
salonları arasında ise vizyon filmleri gösteren "Arı 11 

ve "Kılıçoğlu"ndan başka, Üniversite'nin ve Ha
yal Kahvesi'nin sinema salonları bulunuyor. Ana
dolu Üniversitesi'nin sinema salonu yaz dönemi 
restorasyondan geçti ve çok modern bir çehre ka
zandı. Hayal Kahvesi'nin ve Üniversitemizin sine
ma salonları, diğer sinemalar gibi büyük bütçeli 
Amerikan filmleri yerine sanatsal ağırlığı fazla olan 
ve genelde Avrupa yapımı filmler oynatıyorlar; bu 
sayede Amerikan filmlerinin gürültüsünden biraz 
da olsa kurtulup sinemanın keyfine varabiliyoruz. 

Eşyalarınızı çöpe 
atınayın! 

GENÇ PAZAR 
kullanılmış eşyalarınızı 

bekliyor. 
Roland E40 Oriental Org 
(Doğan Şallı: 1351-"1352) 

Yer: Rektörlük altı, Akademik Kulüp karşısı 

Anadolu Haberde yayınlanmasını istediginiz her türlü duyurunuzu 
gazetemizin 1790 nolu telefonuna bildirebilirsiniz 

Duyurularınız ücretsiz olarak yayınlanacaktır 

(Eşyaların satışından elde edilecek gelir, gereksinimi olan 
öğrencilere dağıtılacak.) 



Bili Bruf ort grubu Earthworks 'le büyüledi 
► Earthworks Anadolu 

Üniversitesi Spor 
Salonu'nda verdiği 
konserle izleyenleri 
büyüledi. Salonu 
dolduran yüzlerce 
caz sever, festival 
yetkililerinden bu 
konserin tekrar 
edilmesini istediler. 

Oğuzhan MACİT 

Rock ve caz dünyasının efsane da
vulcusu Bili Bruford, grubu Earth

works'le 4. Uluslararası Eskişehir Fes
tivali'ne konuk oldu Konser 12 Ekim 
Pazartesi günü Anadolu Üniversitesi 
Kapalı Spor Salonu'nda yapıldı. Spor 
salonunu dolduran caz severler üç sa
at süren konser sonunda ritim tutmak
tan ve parçalara eşlik etmekten yor
gun düştüler. İzleyiciler Eartworks'ün 
sahne permonsına hayran olduklarını 
ve festival yetkililerinden bu konserin 
tekrar edilmesini istediler. Bili Bruford 
grubu Earthworks'le, konser sonunda 
caz severlerin uzun süren alkışlarının 

Bili Bruford, grubu Earthworks'le, konser sonunda caz sever/erin uzun sü
ren alkışlarının üzerine tekrar sahneye çıktı. 

üzerine tekrar sahneye çıktı. 
Bu yıl, profesyonel müzik serüveni

nin 30. yılını yaşıyan Bili Bruford, 
Earthworks Grubunu 1986 yılında 
kurdu. İngiliz cazının iki avant-garde 
müzisyeniyle birlikte kurdukları grup
ta yaptıkları müziği elektro akustik 
caz olarak tanımlıyorlar. Bili Brufort 
Anadolu Haber'e, Eskişehir'e gelmek-

ten büyük mutluluk duyduklarını ve 
bu konser için gün saydıklarını belirt
ti. 

Brufort, izleyicilerin performansın
dan çok etkinlendiğini söyledi. 
1986'dan bu yana beş CD'si yayınla
nan Earthworks'ün geçen yıl yayınla
nan son albümü bir "best of" niteliği 
taşıyor. 

Festival Cremona solistlerini ağırladı 
Cremona Solistleri, 4. Uluslaraarası 

Eskişehir Festivali etkinlikleri çer
çevesinde 12 Ekim Pazartesi günü 
Anadolu Üniversitesi Ata
türk Kültür ve Sanat Merke
zi'nde (AKM) 'güldürü ko
nulu' bir konser verdi. Cre
mona Solistleri'nin 18:45'de 
başlayan konserine sanatse
verler fazla ilgi göstermedi. 
C remona Solistleri 
1992'den bu yana opera re
pertuarının ihmal edilmiş, 
az seslendirilen eserlerine 
yer veriyor. 

Cremona Solistleri, özel
likle opera repertuarı üzeri

unutulmuş eserleri ortaya çıkarmayı 
onlara yeniden hayat vermeyi amaçlı
yor. Grup, Bugüne kadar Asya, Avru-

ne çalışarak ihmal edilmiş, ...,.......,......,.....,....,......,.. 

pa ve Amerika kıtalarında birçok ül
kede konserler verdi. Grup, repertu
arına aldığı eserleri günümüzde ilk 

kez seslendirmesiyle tanını
yor. 

Marco Facassi'nin Şef ola
rak görev yaptığı grupta 
Soprano Linda Campanelia, 
Tenor Flippo Castiglioni, 
Bas Matteo Peirone solist 
olarak görev yapıyorlar. Sil
vano minella ve Antonio de 
Lorenzi'nin keman, Silvia 
Spano'nun viola, Marco Pe
rini'nin viyolonsel, Leonar
do Colonno'nun kontrabas 
çaldığı grupta Otto Raben

...... .ıııı..."""'" seiner ise trompet çalıyor. 

Festival'le ilgili izlenimler 
Bu yıl 4.'sü düzenlenen Uluslararası Eskişehir 

Festivali, Zürih Oda Orkestrası'nın, Anadolu Üni
versitesi Spor Salonu'nda verdiği açılış konseriyle 
başladı. Açılışın, Türkiye- Almanya Milli Maçıyla 
yanı saatte başlamasına rağmen konsere ilgi büyük 
oldu. Yaptığı esprili konuşmalarla geceyi renklen
diren Orkestra Şefi Howard Griffiths, açılışa katılan 
konuklara keyifli dakikalar yaşattı. Hande! ve Mo
zart 'ın parçalarını yorumlayan orkestra ayrıca Ser
ver Hacim'in Atatürk'e ve Türk Beşleri'ne adadığı 
Cumhuriyet Üvertürü'nü de yorumlayarak büyük 
alkış aldılar. Türkiye'yi ve Eskişehir'i çok sevdiğini 
söyleyen Howard Griffiths 10 yıl Türkiye'de kaldı
ğını ve Eşinin de Türk olduğunu söyledi .Griffiths 
dünyada bir çok ülkeye gittiğini ve başta Türkiye 
olmak üzere Almanya, İngiltere , Fransa, İsviçre, 
İtalya, Norveç, Polonya, Güney Afrika ve ABD'nin 
belli başlı orkestralarını yönettiğini belirtti. Anado
lu Üniversitesi Kampüsü'ne hayran olduğunu ifade 
eden sanatçı, geçen yıl da Eskişehir Festivaline gel
diğini belirtti. Griffiths son olarak muhteşem Türk 
İkizleri olarak bilinen Ferhan ve Ferzan Önder Kar
deşler'le bir CD hazırladığını ve CD'nin bir hafta 
sonra piyasaya çıkacağını belirtti. Festivalle ilgili 
olarak Erol Günaydın, küçük yaşlardan beri Eskişe
hir' e belirli aralıklarla gidip geldiğini, Eskişehir'in 
ve Anadolu Üniversitesi'nin çok değiştiğıini belir
tirek, açılışı beğendiğini ve bu sayede Eskişehir'in 
adını tüm dünyaya duyuracağını söyledi. Yine fes
tivale ilişkin tanınmış modacı ve Türkiye Eski 
Güzeli Neşe Erberk, Eskişehir'de böyle bir festivalin 
yapılmasından büyük gurur duyduğunu belirtirken1 

programı çok zengin bulduğunu ve açılış konserini 
oldukça beğendiğini söyledi. 

Studebaker John The Hawks 
Her yıl bir blues sanatçısının katıldığı Uluslarara

sı Eskişehir Festivali'ne ise bu yıl Chicago Blues'un 
yaşayan en önemli mızıka ve gitar ustası Studeba
ker Jonh katıldı. Bestelerinin tamamı kendi ürünü 
olan ve blues dünyası'nın en deneyimli konser per
formansına sahip olan sanatçıya seyircinin büyük 
ilgisi vardı. 

Çocuk Konseri 
Festivalin, geç~n yıl başlattığı çocuk etkinlikleri 

programına bu yılda devam ediyor. Zeytinoğlu Kül
tür ve Araştınma Vakfı üyesi Zeynep Zeytinoğlu 
Anadolu Haber'e, bu yıtUluslararası Eskişehir Fes
tival'i dört, çocuğu ise iki yaşına bastı dedi. Zeyti
noğlu, çocuk etinliklerini düzenlemelerindeki 
amacın çocukların saf, temiz dünyasınıvurgulamak 
ve bu dünyayı ortaya çıkarmak olduğunu söyledi. 

Haydi sinemacılar Yerofeev'in Moskova'sı 
yarışmay~_ 

SİNEMA Öğrencileri Kısa Film Des!ek Programı 
Proje Yarışması'na başvurular başladı. Mezuni
yet tezleri için filmlerini gerçekleştirme aşama
sında olan öğrencileri desteklemek amacı ile 
açılan yarışmaya, Türkiye'deki üniversitelerin 
Sinema-Televizyon Bölümlerinde okuyan tüm 
öğrenciler katılabilecek. Öğrenciler başvuruları
nı bireysel veya grup olarak 29 Ekim 1998 gü
nüne kadar yapabilecekler. Kazanan projeler, 3 
Kasım 1998 günü açıklanacak ve yapılan katkı 
ödemelerinden sonra 1 Aralık 1998 günü teslim 
edilecek. 
Proje kapsamında gerçekleştirilen filmler, 4-1 O 
Aralık 1998 günleri arasında 1. Uluslararsı Sine
ma -Tarih Buluşması Film Festivali'nde gös
terime sunulacak. 
Ayrıntılı Bilgi için TÜRSAK Vakfı'nın (0212) 
2.516770 - 2518481 notu telefonlarına baş
vurulabilir. 

Birant YILDIZ 
Deniz ARKAN 

•s; Sokak Tiyatro Gru-
• bu'nun "Moskova

Petushki" adlı oyunu, 
12 Ekim Pazartesi akşa
mı Hayal Kahvesi'nin 
Dancing Salonu'nunda 
sergilendi. Moskovalı 
bir sarhoşun yaşamın
dan kesitler sunan 
oyun, adını bir tren hat
tı olan ''Moskova-Pe
tushki"den alıyor. 

İlk olarak 11 Ekim 
1994 tarihinde Edin
burgh Tiyatro Festiva-
1 i' nde Traverse Tiyatro ..--....._ _ _. 
Topluluğu tarafından sahnelenen bu 
tek kişilik oyun, Venedikt Yerofeev'in 
aynı cıdlı romanandan Stephen Mulri
ne tarafından oyunlaştırılmış. "Venich
ka" rolündeki ünlü lngiliz aktör Tom 

couıtenay tarafından Londra ve New 
York'ta sergilenen "Moskova-Petush
ki", ülkemizde Antalya'nın bir tiyatro 
grubu olan 5. Sokak Tiyatro u tarafın
dan oynanıyor. Alışılmışın dışında bir 

grup olan "5. sokak Tiyatro
su", Brook'un "Herhangi bir 
boş alanı alıp burası bir sah
nedir diyebilirim" sözlerini 
doğrularcasına Antalya'da 
pek de gırilmeyen bir sokak
ta kurulmuş. 

Ali H. Neyzi'nin dilimize 
çevirdiği ve Mustafa Avkı
ran'ın yönettiği oyunda Ve
nichka rolünü "Payidar Tü
fekçioğlu" üstlenmiş. Bir dö
nemin acılarını yansıtması 
bakımından önem taşıyan bu 
oyun, Hayal Kahvesi'nde 
kalabalık bir seyirci grubu 
tarafından izlendi. "Mos-
kova-Petushki", çalıştığı yer

den alkole olan bağımlılığı yüzünden 
kovulan ve sefil bir yaşam sürmeye 
başlayan Venichka'nın gözünden bir 
dönemin Moskova'sını anlatıyor. 



Eskişehir' de tarih araşbrmalan 
► Tarihçi Prof. Dr. Halil İnalcık, tarihsel kaynaklardaki yer isimlerinin günümüzde kullanılan 

yer isimleri ile karşılaştırmasını gerçekleştirmek üzere Eskişehir'e geldi. 

Prof. Dr. Halil İnalcık Karacahisar Kalesi'nin ayakta kalan tek burcunun 
mimari dokusu hakkında bilgi verdi. 

Bil kent Üniversitesi Tarih Bö
lümü öğretim üyesi Prof. Or. 

Halil İnalcık , tarihsel kaynak
lardaki (kroniklerdeki) yer isim
lerinin günümüzde kullanılan 
yer isimleri ile karşılaştırma (To
ponimi) ile ilgili olarak Eskişe
hirde incelemelerde bulundu. 
Ayrıca Eskişehir'de Osmanlı 
Dönemine ait arkeolojik değer 
taşıyan yerlerde de incelemeler 
yapan İnalcık, bu çalışmalar 
çerçevesınde Şarhöyük, Karaşe
hir Köyü (Karacahisar) ve Sakar
ya Vadisi'ne geziler yaptı. Os
manlı Devleti'nin kuruluş döne
minde önemli bir yere sahip 
olan Uludere Köyü yakınlarında 

Zihinsel Engellilerde mesleki dayanışma 
Anadolu Üniversitesi'nin engellilere yönelik eğitim veren 
Engelliler Entegre Yüksek Okulu, Eğitim Fakültesi Özel 
Eğitim Bölümü, Eğitim Bilimleri Enstitüsü ve Engelliler 
Araştırma Enstitüsü' nden öğretim görevlilerinin katıldığı 
bir seminer düzenlendi. 

Osman Nuri DUMAN 

Anadolu Üniversitesi Engelliler 
Entegre Yüksek Okulu, Eği

tim Fakültesi Özel Eğitim Bölü
mü, Eğitim Bilimleri Enstitüsü ve 
Engelliler Araştırma Enstitü
sü'nden öğretim görevlilerinin 
katılımıyla 6 Ekim 1998 Salı gü
nı..i Engelliler Araştırma Enstitü
sü'nde bir seminer gerçekleştiril
di. ABD'de Özel Eğitime İlişkin 
Gözlemler adı altında yapılan se
minerde Elif Tekin, Türkiye Bi
limler Akademisi (TÜBA) Yurtdı
şı-Yurtiçi Bütünleştirilmiş Dokto
ra Burs Programı çerçevesinde, 
Mart 1997-Haziran 1998 döne-

minde, Kentucky Üniversite
si'nde yaptığı çalışmalara ve göz
lemlerine ilişkin bilgiler verdi. 
ABD'de özel eğitim çalışmaları
nın nasıl yürütüldüğü hakkında 
açıklamalarda bulunan Elif Te
kin, bu ülkede insan hakları bi
lincinin gelişmiş olması ve sosyal 
devlet olgusunun yerleşmiş ol
ması nedeni ile engellilere yöne
lik eğitim çalışmalarına son dere
ce önem verildiğini belirtti. Kar 
amacı gütmeyen kuruluşların da 
özel eğitime büyük destek verdi
ğ ini sözlerine ekleyen Tekin 
ABD'de, zihinsel engellilerde öğ
renme güçlüğü, okul öncesi eği-

tim ve davranış bozuklukları gibi 
alanlarda çalışmalarda bulundu. 
Tekin, TÜBA Burs programından 
yararlanan ilk Anadolu Üniversi
teli akademisyen oldu. 

Engelliler Araştırma Enstitüsü 
Müdürü Doç.Dr. Gönül Kırcaali 
İftar, Engelliler Araştırma Enstitü
sü'nde onbeş günde bir salı gün
leri yapılan seminerlerin, 1997-
98 öğretim yılından bugüne dü
zenli olarak yapıldığını belirtti. 
Seminerin ilk yarım saatinde bir
likte öğle yemeği yiyen özel 
eğitimci ler daha sonra gündem
lerindeki konu üzerine bilgi alış
verişinde bulundular. 

ki Beşkardeş Dağı üzerine ku
rulmuş olan Beştaş Zaviyesi'ni 
de ziyaret eden İııalc..ık'a inc_ele
meleri süresince Anadolu Uni
versitesi Edebiyat Fakültesi Ta
rıh ve Arkeoloji Bölümleri'nden 
öğretim üyeleri eşi ik etti. 
Osmanlı Tarihi üzerine araş

tırmalar yapan İnalcık, bu çalış
malar çerçevesince TRT için 
Osmanlı Tarihi'ne ilişkin bir 
belgesel hazırlamakta olduğunu 
söyledi. Hazırlanmakta olan 
belgesel Osmanlı Devleti'nin 
kuruluşunun 700. yılının 1999 
yılına denk gelmesi nedeniyle 
daha da önem kazandığını 
belirtti. 

Radyo A 
programcı arıyor 

Yayın hayatına 16 Mart 1998 
günü başlayan Radyo A yeni 

yayın dönemini hazırlıklarına 
başladı. Anadolu Qniversitesi 
İletişim Merkezi (ANIM) projesi 
kapsamında FM bandı 
1 Ol .5'den kapalı devre yayın 
yapan Radyo A yeni çalışma dö
neminde program yapmak iste
yenlere, bir radyo programının 
nasıl yapılacağı konusunda bilgi 
vermeyi amaçlıyor. Bu çalışma 
sonucunda ortaya çıkan pro
gramlar gerek programcı, gerek
se dinliyenlerce değerlendi
rilerek kaliteli bir program anla
yışının oturtulması hedefleniyor. 
Radyo A yeni dönem çalışmala
rında, tüm fakülte öğrenci ve öğ
retim elemanlarından gerek ar
şiv gerekse ortak çalışma anla
mında destek bekliyor. Radyo
culuğa meraklı, programcı ol
mak isteyen herkes Radyo A'ya 
başvurabilir. 

Özel Çağdaş 
Lisesi'nde kurs 

Y rd. Doçentlerle Joplantı 

Murat ÔZOĞLU 

O•• zel Çağdaş Lisesi'nin, 
öğrencilerin ilgi duy

duğu alanlarda gelişmesini 
sağlamak için düzenlediğı 
kurslar 17 Fkim Cumartesi 
günü başlt1yacak. İsteyen 
öğrencilerın ücrebiz olarak 
katılabileceği satran~, halk
oyunları, por, bilgisayar, 
resim, koro ve enstri.ıman, 
kapalı devre radyo ve fo 
ıoğrafçılık gibi etkinlikler 
ht1fta içinde ger~ekle~tiri
lecek. 1 fafta sonunda ger
çekle~tirile< ek ücretli et
kini iklcrde ise öğrenciler; 
resim-iş, enstrüman (gitar 
veya org), halk oyunları, 

bilgisayar, satranç, basket
bol, etüt, step ve eskrim 
dallarında çalışmalar yapa
bilecekler. Kurum bünye
sinde ayrıca, son sınıf öğ
rencılerini üniversite sınavı
na hazırlamak amacıyla iki 
uzman tarafından rehberlik 
hizmeti de verilmeyl' baş
landı. Özel Çağdaş Lisesi 
Müclüru Süleyman roy, 17 
Ekim Cumartesi gLini.ı baş
layacak kursların oğrenci 
leri geliştireceğin , ve ya
rarlı olacağına inandığını 
-,öyledi. fo}, 28 hafta süre
cek hafta sonu kur~ları için 
okulun servis sağlc1yac,ığını 
belirtti. 

Yurt dışından 
dönen Yar
dımcı Do

çentler Rektör 
Prof. Dr. En

gin Ataç tara
fından kabul 

edildiler. 

Handan PARMAKSIZ 

Kamu Personeli Yabancı Dil Sına 
vı'nda 55-70 arasında puan ala

rak, 6 Temmuz-25 Eylül tarihleri ara
sında yabancı dillerini geliştirmek 
amacıyla İngiltere'ye giden 23 Yar
dımcı Doçent, 7 Ekim 1998 Çarşam
ba günü Rektör Engin Ataç tarcıfından 
kabul edildi. Yapılan toplantıda, yurt
dışında karşılaşılan sorunlar ve alınan 
eğitim üzerine konuşuldu. 

İngiltere'ııin Torquay kentinde ya
bancı dil eğitimi alan Yrd. Doç. Bü-

lent Açma, bu yıl ilk kez gerçekleşti
rilen bu uygulamanın önemine dik
kat çekerken üniversite yönetimine, 
kendilerine verilen fırsattan dolayı te
şekkür ederek bu tür uy~ulamaların 
devamını diledi. Yine, lngiltere'nin 
Vermount kentinde yabancı dil eğiti
mi alan Yrd. Doç. Dr. Özden Cande
mir uygulamanın pratik açısından 
çok yararlı olduğunu, yeni kültürler 
tanımanın mutluluğunu taşıdığını ve 
kendilerine ağlanan bu olanağın bir 
tür ödül olduğunu belirtti. 

75. Yıl 
konferansları 
CUMHURiYETİMiZİN 75. yılı 

etkinlikleri çerçevesinde Ana
dolu Üniversitesi öğretim ele
manlarınca Eskişehir'deki çe
şitli liselerde bir dizi konfe
rans verilecek. Rektörlüğün 
verdiği bilgiye göre konferans
lar çeş itli konularla zenginleş
tirilerek Eskişehir'deki tüm li
selere yaygınlaştırılacak. 
Konferanslarla ilgili program 
şöyle: Prof. Dr. Deniz _Gü ler : 
"Atatürk ve Gençlik", Ozel Er
tuğrulgazi Lisesi'nde 21 Ekim 
Çarşamba, Saat: 1 O:OO'da; 
Prof. Dr. Haluk Yüksel, "Ata
türkçü Kişilik Özellikleri", Yu
nusemre Anadolu Öğretmen 
Lisesi'nde, 22 Ekim Perşembe, 
saatl 4:00'de; Yrd. Doç. Dr. 
Bülent Alaner, "Cumhuriyet 
Rejimi Sürecinde Oluşan Mü
zik Kurumları ve Müzik Kültü
rü", Eskişehir Anadolu Lise
si'nde, 22 Ekim Perşembe, sa
at 14:00'de; Yrd. Doç Dr. Ke
mal Yakut, "Türkiye'de Cum
huriyet Fikrinin Tarihsel ~eli
şimi ve Cumhuriyetin ilan 
Edilmesi", Fatih Fen Lise
si'nde, 26 Ekim Pazartesi, saat 
14:00'de; Yrd. Doç. Dr. Mus
tafa Sekmen, "Cumhuriyet Sü
re inde Oluşan Tiyatro Ku
rumları ve Günümüz Tiyatro 
Kültürü", Eskişehir Cumhuri
yet Lisesi'nde 26 Ekim Pazar
tesi, saat 14:00'de; Öğr. Gör. 
Fikri Meryatak, Cumhuriyetin 
İlk Yıllarında Eğitim Alanında 
Meydana Gelen Gelişmeler", 
İmam Hatip Lisesi'nde, 27 
Ekim Salı, saat 14:00'de Öğr. 
Gör. Yağmur Say, "Atatürk'ün 
Milliyetçilik Anlayışı", Kılı
çoğlu Anadolu Lisesi'nde, 27 
Ekim Salı, saat 14:00'de ve 
Öğr. Gör. Erkan İznik, "Türki
ye'de Laikliğin Tarihsel Gelişi
mi ve Atatürk'ün Laiklik Anla
yışı", Gazi Anadolu Meslek 
Lisesi ' nde, 28 Ekim Çarşamba 
saat 14:00'de gerçekleşti
rilecek. 

Üniversite-sanayi 
sempozyumu 
ANADOLU Üniversitesi Fen Fa

kültesi Biyoteknoloji Derne
ği'ni işbirliğiyle "Biyote~nolo
ji'de Universite-Sanayi işbirli
ği Sempozyumu 23-24 Ekim 
1998 tarihinde yapılacak. 
Anadolu Üniversitesi'nin 40. 
Kuruluş Yılı Kutlama Etkinlik
leri çerçevesinde düzenlene
cek olan sempozyum 7 çağrılı 
bildiri, poster sunuşları ve bir 
panelden oluşuyor. 
Anadolu Üniversitesi Kongre 
Merkezi Kırmızı Salonda yapı
lacak sempozyum 23 Ekim 
1998 Cuma günü açılış ko
nuşmalarıyla başlayacak. 
Aynı gün toplam üç oturum 
gerçekleştirilirken poster su
nuşları da yapılacak. 
Sempozyumun ikinci günün
de ise katılımcılar, "Biyotek
nolojide Üniver. ite-Sanayi İş
birliği" konulu panelde birara
ya gelecekler. 
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Tura hakem engeli: 27-23 
► Anadolu Üniversitesi Bayan 

Hentbol Takımı Avrupa Kupa 
Galipleri Kupası 1. Tur rövanş 
maçında Slavia Prag'ı 27-23 
mağlup etmesine karşın ilk maçı 7 
sayı farkla kaybettiği için elendi. 

Oyunun ikinci yarısında farkı 7 
sayıya çıkaran Anadolu Üniver
sitesi, Anto Josic-Sinisa Rudic 
hakem ikilisinin verdiği yanlış 
kararlar sonucu Kupa'ya veda 
etmek zorunda kaldı. 

Galip E. Öztürk 

Anadolu Üniversitesi Bayan 
Hentbol Takımı ilk maçta 
22-15 yenildiği Slavia Prag 

ile rövanş maçında karşı karşıya 
geldi. 10 Ekim günü saat 
17.00'de Porsuk Kapalı Spor Sa
lonu'nda oynanan karşılaşmaya 
taraftarlar yoğun ilgi gösterdiler. 
Müthiş bir seyirci desteğini arka
sına alan Ana. Ü. muhteşem oy
namasına karşın Hırvat hakem 
ikilisinin yanlış kararlarıyla tur 
için gereken 8 farkı yakalayama
dı ve 27-23'1ük galibiyete rağ
men Avrupa Kupa Galipleri Ku
pası'nın ilk turunda elendi. 

Hırvatistan Federasyon'undan 
Anto Josic-Sinica Rudic ikilisinin 
yönettiği karşılaşmaya Ana. Ü. 
1 rı na-Gonca-An na-Demet-Ou I i
na-Don ka-Derya ilk yedilisiyle 

çıkarken, Slavia 
Prag, Naerketa
M e rt a - Va da - R. 
lvana-Petra-Rena-
ta-Katerina ilk yedilisiyle oyuna 
başladı. 
Maçın ilk dakikalarında iki 

ekip de birbirine üstünlük sağla
yamadı ve 5. dk. 2-2 berabere 
geçildi. Bu dakikadan sonra et
kili olmaya başlayan Ana. Ü. 
Donka-Derya ikilisinin golleriy
le 15. dk'da 9-6'1ık farkı yakala
dı. Ancak Ana. Ü. hücumlardan 
boş dönmeye başlayınca Slavia 
Prag toparlandı ve 20. dk.'da 
durumu 9-9 yaptı ve ilk yarı 13-
12 Ana. Ü.'nün üstünlüğüyle so
na erdi. İlk yarıda Ana. Ü.'den 
Donka 7 golle takımını sırtlayan 
isim oldu. 

İkinci yarıya Şenay ve Bİlge'yi 

oyuna alan Ana. Ü. 35 . dk'da 
farkı yeniden 3 gole çıkardı;l 7-
14. İkinci yarıda oyuna giren Şe
nay-Bilge ikilisinin etkili oyu
nuyla 40. dakikada durum 21-
15 oldu. Tur için umutlanan 
Ana. Ü.'de ilk yarının gol maki
nesi Donka yeniden sahneye 
çıktı. Bütün takdir haklarını S. 
Prag'dan yana kullanan hakem 
ikilisine rağmen Donka ve Şe
nay'ın muhteşem performansıy
la 50. dk. 25-19, 55. dk. 27-21 
Ana.Ü.'nün üstünlüğüyle geçil
di. 
Maçın kaderini belirleyecek 

son 5 dakikada hakem ikilisi ta
raflı yönetimlerini sürdürdüler 

ve S. Prag skoru 27-23'e getirdi. 
Maç boyunca yanlış kararlarıyla 
herkesi çileden çıkaran hakem
ler, maçın bitimine 8 saniye ka
la Gonca'yı oyun dışında bırak
tılar. Karşılaşma 27-23 Ana. 
Ü.'nün üstünlüğüyle sona erme
sine rağmen ilk maçı 7 sayı fark
la kaybettikleri için Avrupa Ku
pa Galipleri Kupası'na veda et
mek zorunda kaldı. 

Maçtan sonra Ana. Ü. oyun
cuları gözyaşlarını tutamazken 
Sinan Öner hakem ikilisine Ateş 
püskürdü. Tura çok yaklaştıkla
rını belirten Öner, hakem ikilisi
nin yanlış kararlarından. dolayı 
elendiklerini vurguladı. ilk kez 

Hakemler: Anto Josic-Si
nica Rudic (Hırvatistan) 

Ana Ü.: lrına** (Şe
nay** *)-Gonca **(2 )-An
na**(3)-Demet**( 1 )-Oul i
na**(2)-Donka****(l 3)-Der
ya(3) Bilge***(3) 

Antrenör: Sinan Öner**** 
S. Prag: Narketa***-Mer

ta****(2)-Vada **( 4 )-R. lvi
na** (2 )-Petra ** ( 3 )-Ren a
ta***(6)-Katerina**(4) 

Antrenör: lgor Kmec*** 

Anadolu Üniversitesi 
Bayan Hentbol Takımı 
Slavia Prag karşısında 
tutunamayarak 
Avrupa Kupa Galipleri 
Kupasına daha 
birinci turda veda etti. 

büyük seyirci desteğiyle sahaya 
çıktıklarını söyleyen Öner, "On
lara turu hediye etmek isterdik, 
ama olmadı. Çok üzgünüm" de
di. Ana. Ü. soyunma odasında 
hüzün yaşanırken S. Prag'lı 
oyuncular ikinci tura yükselme
n in mutluluğunu taşıyorlardı. 
Maçtan sonra görüşlerini aldığı
mız S. Prag antrenörü, lgor 
Kmec Anadolu Üniversitesi'nin 
özellikle ikinci yarıda mükem
mel savaştığını, Donka'yı çok 
beğendiğini ancak takımının çok 
şanslı o lduğunu söyledi . Kmec, 
"Anadolu Üniversitesi'ne başarı
lar diliyorum. Çok iyi bir takım" 
diyerek sözlerini tamamladı. 

Turu son anda kaçırdık 
► Avrupa Kupası 1. Tur maçında 

Avusturya'dan Tischtennis Villahch takımıyla 
karşı karşıya gelen Anadolu Üniversitesi 
Bayan Masa Tenisi Takımı, eleyebileceği 
rakibini, oyuncuların kişisel hatalarıyla elin

Odunpazarı' nı 
geçemedik 
TÜRKİYE Amatör Ligi C grubunda bu 

hafta oynanan karşılaşmalarda Anado
lu Üniversitesi Odunpazarı ile karşılaş
tı. 1 O Ekim günü Celal Sölpük Sahasın
da saat 13 .15' de oynanan karış l aşma
da Ana. Ü. rakibi ile 2-2 berabere kal
dı. Böylelikle deplasmanda ikinci bera
berliğini alan Anadolu Üniversitesi pu
anı l 7'ye yükselterek liderliğini sürdür
dü. 

den kaçırdı. 
Kemal İ. COŞKUN 

nadolu Üniversitesi Bayan 
Masa Tenisi l akımı Avru
)a Kupası 1. turunda kar-

şılaştığı Avusturya'dan Tischten
nis Villahch takımına 3-4 yeni
lerek ilk turda kupaya veda etti. 
Tek maç üzerinden oynanan 
karşılaşmc1 9 [kim günü saat 
l 8.00'd0 Atatürk Spor Salo
nu'nda düzenlendi. Anadolu 
Üniversit~i karşılaşmaya Antre
nör Öğr.Grv. Mehmet Aksöz ile 
Emel Gener, Tünay Co~kuıı, 
Melek l ürknıengil vt> Türkan 
Scılıırlı dörtlüsüyle çıkarken, 
ı\vusturya'daıı Tischtennis Vil
lahch rakımı Antrenör Fevera
fx>ııd Werner ile Pile! /ita, Sevi
wald Bilanca ve Tolloy Andrea 
ile çıktı. Maçı Sakarya'dan baş 
hakem Rıtkı Akpak yönetimde 
1 ütfi Selt1ınet, Suphi 5 'mercioğ
lu, Musa Güner ve Turgut Ak
gün dörtlüsü yönetti 

İlk c;et Tünay Coşkun ile Tol
loy Andrea arasında oynandı. 
Tünay'ın iyi oyunçıkardığı sette 
ilk oyunu Tunay 21-8 aldı ve 
durumu 1-0 yaptı. İkinci oyun
da Tolloy oyunu 16·2 1 aldı du
rumu 1-l'ye getirdi. Ücüncü ve 
son oyunda Tunay rakibine 
oranla daha iyi bir oyun çıkardı 
ve skoru 21-11 yaparak durumu 
2-1 'e getirdi. İlk set'te Ana.Ü. 1-
0 öne gPçti. 

2. set Türkan Sabırlı ve Pidl 
Zito arasında oynandı. Türkan 
Avusturya Takımı'nın en iyisi 
olan Picll Zito karşısında tutuna
madı ve Pidl maçı 15-21 ve 10-
21 skorla geçerek ikinci sette 
oyunu 1-1 'e getirdi. 

l. sette Melek Türknıengil ile 
Seviwold Bilanca ile karşılaştı. 
Melek, ilk yunu 21-16 aldı. 
Ancak ikinci sette rakibinin ser
vislerini karşılamakta güçlük çe
ken Melek, r.ıkibıııe ikincı 

oyunda 1 5-21 mağlup oldu. 
Son oyunda Melek, rakibine tes
lim oldu (16-21 ). Ücün ü set 
sonunda Avusturya Takımı 1-2 
öne geçti. 

Çiftli oynanan 4. sette ekipler
den Ana.Ü. Melek-Emel ikilisi 
T. Villt1hch'dan S viwolcl-Tol 
loy ikilisi ile karşılaştı. İkili ma 
çında rahat bir oyun çıkaran 
Ana.Ü. rakibini 21-12 ve 21-
14'1ük skoı-lcırla geçerek duru
mu eşitledi 2-2 

5. sette Tunay Pild Zita ıle kar
şılaştı. Tuncıy güçlü rakibı karşı
sında tutunamadı ve Pild ZitJ 
oyunu 6-21 ve 16-21 geçerek 

Ana. Ü. 
Bayan 
Masa 
Tenisi 
Takımı 

Tischtennis 
Villach 

karşısında 
kişisel 

hatalara 
engel ola
mayınca 

yenilmek
ten kuıtu-
lamadı. 

Avusturya Takımı tekrar öne ge
çirdi 2-3. 

6. sette Emel Tolloy Andrea 
ile karşıla~tı. Zayıf rakibi karşı
sında rahat bir oyun çıkaran 
Emel 21-9 ve 21-1 2 skorlarla 
durumu tekrar e~itledi 3-3. 

Son ette Türkan Sabırlı, Sevi
wold Bılanca ile karşılaştı. İlk 
oyunda galip gelen Seviwold 
oldu; 19-21. İkinci oyunda ise 
Türkan kişisel hataları ve rakibi
nin servislerin, karşılamakta 
guçlük cckince oyun 18·21 Sc·
viwold'ün üsfünli.iği.iyle sona er
di ve rakip seti 3 4 getirerek turu 
geçen taraf oldu. 

Maçtan sonra görüşlerini ald ı ğımız 
Antrönör Orhan Atmaca rakibi elinden 
kaçırdıklarını söylerken Takım Kaptanı 
Korgül ise futbolun üç sonuçlu ol
duğunu ancak rakibi elinden kaçırdık
larını söyledı. 

Erkek hentbolcular 
yine kazandı 

TÜRKİYE Hentbol 2. Ligi temsilcimız 
Anadolu Üniversitesi Erkek Hentbol Ta
kımı ligin ikinci haftasında rakibi Doğu 
Akdeııız Üniver~itesi'ni 24-21 mağlup 
etti. 
Porsutk Kapalı Spor Salonu'nda 1 1 
Ekim günü saat 1 I .00'de oynanan kar
şılaşmada rakibi karş_ısında iyi ~ır oyun 
çıkaran Anadolu Unıversitesı Erkek 
Hentbol Takımı lıgin ücuncü haftasına 
iki galibiyetle girdi. Hentbol takımı 
geçen haftada deplasmanda Tarsus 
ı\merikan Koleji'nı mağlup etmiştı. 



Rektör Prof. Dr. Engin Ataç: 

Cumhuriyete hizmet etmek 
üniversitelerin görevidir 
► "Büyük Önder Atatürk ve arkadaşlarının kurduğu demokratik, laik ve sosyal hukuk 

devleti olan Türkiye Cumhuriyeti'nin temel ilkelerinden taviz verilemez ve bu 
konularda ne adına olursa olsun popülist politikalar uygulanamaz." 

"Anadolu Üniversitesi 1958 yılından bu yana Türkiye Cumhuriyetinin temel 
niteliklerine bağlı kalarak Atatürk ilkeleri ışığında gelişmesini sürdürüyor. 
Üniversite, 4 bin çalışanı ve 600 bini aşkın öğrenci sayısıyla Türkiye'nin en 
ücra köşelerine kadar hizmet sunuyor." 

"Üniversitemiz bünyesinde Konservatuvar, Güzel 
Sanatlar Fakültesi gibi birimlerin gerçekleştirdiği sergi, 
konser ve temsiller yanlızca öğrencilerin değil, kentin 
de sanatla buluşmasında önemli rol oynuyor." 

; ·· •5f'IIB Oğuzhan MACiT 

A
nadolu Üniversitesi Rektörü Prof. 

· Dr. Engin Ataç, Anadolu Üniversi-
.· tesi'nin l 958'den bu yana Türkiye 

· Cumhuriyeti'nin temel nitelikleri-
ne sarsılmaz bağlılık içinde ve Atatürk il
keleri ışığında _gelişmesini sürdürdüğünü 
söyledi. Ataç, Universitenin l 200'ü aka
demik kadrolu toplam 4 bin elemanıyla 
ve 600 bini geçen öğrenci sayısıyla, ülke
mizin en ücra köşelerine kadar hizmet 
sunmanın onuru ve gururunu taşıdığını 
söyledi. 

Yurtdışına da hizmet 
Anadolu Üniversitesinin eğitim hizmet

lerinin yalnız yurt içiyle sınırlı olmadığını 
ifade eden Ataç, Batı Avrupa'da yaşayan 
yurttaşlarımıza ve Kuzey Kıbrıs Türk Cum
huriyeti'ndeki soydaşlarımıza da eğitim 
hizmeti götürüldüğünü anımsattı. 

Cumhuriyet'ten ödün yok! 
Uluslararası nitelikli bir araştırmada 

Anadolu Üniversitesi'nin dünyanın on 
mega üniversitesi içinde gösterildiğine 
dikkat çeken Ataç, "Üniversitemiz, Cum
huriyetimize hizmet etmeyi, onu koruyup 
geliştirmeyi en temel görev bilecektir. Bi
linmelidir ki, Büyük Onder Atatürk ve ar
kadaşlarının kurduğu demokratik, laik ve 
sosyal hukuk devleti olan Türkiye Cum
huriyeti'nin temel ilkelerinden taviz veri
lemez ve bu konularda ne adına olursa ol
sun popu/ist politikalar uygulanamaz" de
di. 

Türban ilkesizliktir 
Engin Ataç türban konusuna da değine

rek bu sorunların temelinde ilkesizlik ve 
populizm olduğuna işaret etti. 

Günübirlik politika olmaz! 
Türkiye Cumhuriyeti Devleti'nin en te

mel ilkelerinden birisi olan laikliğin, gü
nübirlik politikalarla tartışma konusu ya
pılmasının yanlış olduğunu dile getiren 
Rektör Ataç, "Cumhuriyetimizin temel ni-

tetikleri ile ilgili konular, hükümetlerin 
politikalarına bağlı olarak değişemez. De
ğişirse, devlet ve onun kurumları yıpranır" 
dedi. 

Üniversite kentle barışık olmalı 
Rektör Prof. Dr. Engin Ataç, bir üniver

sitenin temel işlevlerini yerine getirebil
mesinin çalışanların ve öğrencilerin, için
de bulundukları kentle ve çevreyle bütün
leşmesine, birlik içinde hareket etmesine 
bağlı olduğunu vurguladı. 

Anadolu Üniversitesi'nin 40 yıldır tüm 
mensupları ve öğrencileri için huzurlu, 
üretken ve çağdaş bir eğitim yuvası oldu
ğunu söyleyen Ataç, üniversitenin Eskişe
hir'in gelişmesinde öncü bir rol oynadığı
nı belirtti. 

Yetişmiş insan gucü gerekli 
Prof. Dr. Ataç, üniversitelerin işlevlerini 

yerine getirebilmeleri için yetişmiş insan 
gücünün gerekli olduğunu ancak üniver
sitelerde uygulanan ücret. politikası nede
niyle genç insanların özel sektörü ya da 
vakıf üniversitelerini tercih ettiklerine dik
kat çekti. 

Teknolojik bağ kurulmalı 
Rektör Ataç sözlerini şöyle sürdürdü: 
"Üniversitelerimiz teknolojiden yarar

lanma olanaklarını artırmalıdır. Üniversi
teler yalnızca mühendislik gibi fen alanla
rında değil, sosyal bilimler ve sanatla da 
teknoloji bağı kurmalıdır. Bu nedenle, 
dünya çapında gerçekleşen bilgi akışı ve 
paylaşımını öğretim elemanları, öğrenci
ler ve diğer mensuplarımızın hizmetine 
sunmayı bir zorunluluk olarak gördük. Bu 
amaçla başlattığımız çalışmaları tamam
lamak üzereyiz" dedi. 

Yeni yapılanma 
Rektör Engin Ataç, 1998-1999 öğretim 

yılında, Anadolu Üniversitesi'nin yeni te
sisler ve fakülte binalarıyla farklı ve daha 
çağdaş bir görünüme kavuşacağını belir
terek, 13 bin 350 m2 kapalı alana sahip 
Açıköğretim Fakültesi binasının bu ay so
nunda hizmete gireceğini söyledi. Ataç, 
önümüzdeki eğitim yılında hizmete gire
cek Edebiyat Fakültesi binasının da altı 
blok 70, 50, ve 40'ar kişilik 24 derslikten 
oluştuğunu bildirdi. 

Sinema salonu ve eski kışla 
Eğitime yönelik binaların yanı sıra 

kampuste sosyal hayata renk getirecek 
projelerinin de olduğunu kaydeden 
Ataç, Spor Salonu'nun karşısındaki As
keri Kışla ve Talimgah binalarının resto
re edildiğini ve bu eğitim yılı içerisinde 
müze olarak açılacağını söyledi. 

Sinema Salonu'nun çağdaş teknolojiye 
uygun olarak baştan aşağı yenilendiğini 
ifade eden Ataç, salon kapasitesinin çok 
amaçlı kullanılabilecek şekilde 420 kişi
ye çıkarıldığını belirtti. 

Geleceğin kampusü 
Rektör Ataç, Eskişehir'in gelecekte en 

büyük kampusü olmaya aday İki Eylül 
Kampusü'ndeki Mühendislik ve Mimar
lık Fakültesi ile 9 bin 448 m2 alana sahip 
Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulu bina 
yapım ve proje çalışmalarının bittiğini 
söyledi. · 

Ataç, Yabancı Dil Hazırlık Merkezi, 
Fen Bilimleri Entitüsü Çevre, Kimya ve 
Seramik binalarının da önümüzdeki 
günlerde hizmete gireceğini kaydetti. 

Turkuaı ve Spor Salonu 
Turkuaz Restoran'ın bu ay sonunda 

tekrar hizmet verrneye başlayacağını 
belirten Ataç, Sinema Salonu'nun da 9 
Ekim ayında başlayan Uluslararası Es
kişehir Festivali ile hizmete açılacağını 
söyledi. 

Swat, bağnazlığa engeldir 
Eğitimin mutlaka çağdaş anlamda 

güzel sanatlarla desteklenmesi gerek
tiğine dikkat çeken Ataç, "Sanat bağnaz 
lığın önündeki en büyük engeldir" dedi. 

Rektör Ataç, sözlerini şöyle tamam
ladı: 

"Üniversitemiz bünyesinde bulunan il
gili birim/erimizin gerçekleştirdikleri ser
gi, konser ve temsiller, yalnızca öğren
cilerimizin değil, kentimizin de sanatla 
buluşmasını sağlamada önemli rol oy
namaktadır. Ayrıca, Üniversitemizde, 
Uluslararası Eskişehir Festivali ve büyük 
kentlerimizden gelen sanatçıların ger
çekleştirdikleri etkinlikler de, sanat ve 
kültürel açıdan son derece zengin bir or
tam yaratmaktadır. Bu konudaki çalış
malarımız gelişerek devam edecektir. 11 


